
 
Rada Miejska w Szepietowie 

 

Protokół nr XLIII/23 

XLIII Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 17 stycznia 2023 

 

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2023 roku o godz. 10:10, a zakończono o godz. 11:10 tego 

samego dnia. 

 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Jolanta Marciniak, 

- przewodniczący Rad Sołeckich z terenu gminy (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu), 

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo i zaproszeni goście (lista 

obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja o pracy Komisji w okresie między Sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Szepietowa z pracy w okresie między Sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo; 

3) w sprawie wyrażenia zgody za zawarcie umowy określającej szczegółowe warunki 

powierzenia realizacji zadania własnego; 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego część działki o nr ew. 169/2 położonej w obrębie Wojny – Pogorzel w gminie 

Szepietowo 



5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

6) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

żywności lub posiłku; 

7) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych; 

8) w sprawie stanowiska dotyczącego propozycji Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów 

Fizjograficznych; 

9) w sprawie programu współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami pozarządowymi; 

10) w sprawie dokonania zamiany nieruchomości położonych w obrębie wsi Nowe Szepietowo 

Podleśne. 

8. Sprawy wniesione. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 14 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne  

z wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie  

o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

 

Ad.2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad.3.  Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad.4. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Marian Kruszewski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

 

Ad.5.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Następnie Burmistrz przedstawił informację dot. inwestycji realizowanych na terenie gminy: 

- inwestycje realizowane z Rządowego Programu Polski Ład – oba etapy budowy Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów są zakończone – jako pierwszy został zakończony etap II, 

ponieważ dostawa maszyn i urządzeń, które będą wyposażeniem PSZOK odbyła się jeszcze  

w ubiegłym roku w grudniu. W dniu wczorajszym Gmina otrzymała dofinansowanie na zakup 

tych maszyn – w kwocie ok. 6.880.000 zł – Gmina już zapłaciła dostawcy sprzętu – podmiotem, 

który wygrał przetarg była firma PRONAR. I etap – tj. prace budowlane - w ubiegłym tygodniu 

był odbiór techniczny, w tej chwili czekamy na odbiór przez nadzór budowlany, a następnie 

złożony zostanie wniosek do BGK o przekazanie środków na budowę, czyli realizację I etapu  

i będzie to również podobna kwota ok. 6,8 mln zł. 

- w grudniu została zakończona budowa hydroforni w Szepietowie i połączenie jej z ujęciami 

wody w Średnicy, 

- odbył się przetarg na budowę hydroforni w Szepietowie Podleśnym i została również 

podpisana umowa z wykonawcą – jeśli zima będzie wyglądała tak wiosennie to firma  

w najbliższym czasie rozpocznie prace, 



 - Gmina przygotowuje się również do ponowienia przetargu na budowę drogi w Dąbrowie-

Wilkach – nastąpiła zmiana w dokumentacji tj. budowa została podzielona na dwa etapy, już 

w tym tygodniu powinien zostać ogłoszony przetarg, 

- Gmina będzie się przygotowywała do inwestycji budowa hali gimnastycznej przy szkole  

w Dąbrówce Kościelnej. W dzisiejszym projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie zostały 

przewidziane środki na zakup gotowej dokumentacji – będzie szybciej i taniej. Jest jakaś 

szansa, że dostaniemy na to dosyć wysokie dofinansowanie, wiec może się uda. 

W lutym będzie oficjalne otwarcie 15 Bataliony Lekkiej Piechoty w  Dąbrowie Moczydłach. 

Część pracowników cywilnych i wojskowych jest już zatrudniona, mają przydział do tego 

Batalionu.  

Gmina w listopadzie wystąpiła do Ministerstwa Obrony o nieodpłatne przekazanie sprzętu 

będącego własnością MON na potrzeby samorządu. Ukazała się lista rankingowa – Gmina 

Szepietowo otrzyma używany samochód strażacki i wagon, który byłby ustawiony jako 

upamiętnienie wywózek ze stacji Szepietowo. Burmistrz podkreślił, że udało się to dzięki 

współpracy z Wojskiem.  

Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym ukazała się lista stypendiów artystycznych 

Marszałka Województwa Podlaskiego - z terenu Gminy Szepietowo chyba 22 osoby otrzymają 

na pół roku stypendia od Pana Marszałka – będzie to 13 osób tańczących w Zespole Pieśni  

i Tańca Podlasie oraz 9 osób z innych dyscyplin artystycznych – z wstępnie przekazanych 

informacji będzie to 7 osób należących do koła plastycznego przy GOK, które odnosi dużo 

sukcesów oraz 2 osoby – dziewczyny z naszej gminy, które uczęszczają do szkoły muzycznej  

w Wysokiem Mazowieckiem. Nigdy takiej grupy nie było, dzieciom na pewno te pieniądze się 

przydadzą.  

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z pracy Burmistrz w okresie między 

sesjami zostało przyjęte. 

 

 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji 

i zapytań. 

 



Ad. 5.Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że tematy będące przedmiotem projektów 

uchwał złożonych do podjęcia na Sesji zostały przeanalizowane przez Komisje Rady Miejskiej 

w Szepietowie, które pozytywnie zaopiniowały materiały. 

 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/324/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 9) 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-

2030. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na 

lata 2023-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/325/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 10) 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody za zawarcie umowy określającej szczegółowe warunki 

powierzenia realizacji zadania własnego. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody za zawarcie umowy określającej szczegółowe 

warunki powierzenia realizacji zadania własnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/326/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 11) 



 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego część działki o nr ew. 169/2 położonej w obrębie Wojny – Pogorzel w gminie 

Szepietowo. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego część działki o nr ew. 169/2 położonej w obrębie Wojny – 

Pogorzel w gminie Szepietowo 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/327/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 12) 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Grażyna Zarzecka – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szepietowie. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/328/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 13) 

 

6) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

żywności lub posiłku. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Grażyna Zarzecka – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szepietowie. 



Głos zabrali: 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Kruszewski zapytał ile osób korzysta  

z dożywiania i wsparcia związanego z podejmowanymi uchwałami? 

- Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Grażyna Zarzecka 

odpowiedziała, że 42 uczniów korzysta z dożywiania w formie obiadów w szkole. Zasiłku 

udzielono 31 rodzinom tj. 119 osób w rodzinach. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego 

na zakup żywności lub posiłku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/329/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 14) 

 

 

7) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Grażyna Zarzecka – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szepietowie. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/330/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 15) 

 

 

8) w sprawie stanowiska dotyczącego propozycji Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów 

Fizjograficznych. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego propozycji Komisji Nazw Miejscowości i 

Obiektów Fizjograficznych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/331/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 16) 

 

9) w sprawie programu współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami pozarządowymi. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami 

pozarządowymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/332/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 17) 

 

10) w sprawie dokonania zamiany nieruchomości położonych w obrębie wsi Nowe Szepietowo 

Podleśne. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zamiany nieruchomości położonych w obrębie wsi 

Nowe Szepietowo Podleśne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIII/333/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 18) 

 

 

 

 



Ad. 10. Wolne wnioski. 

Burmistrz powiedział, że chciałby tak informacyjnie przekazać, że w ramach realizacji II etapu 

PSZOK w Dąbrówce Kościelnej zakupiono następujące urządzenia: rozdrabniacz 

wolnoobrotowy do śmieci gabarytowych (będziemy mieli we własnym zakresie możliwość 

rozdrobnienia szaf, mebli tego co jest zwożone na gabaryty i płacimy za odbiór do Zambrowa, 

zakładamy, że po rozdrobnieniu uda się sprzedać odpady drewniane, bo jest podmiot, który 

byłby zainteresowany kupowaniem tego po rozdrobnieniu). Głównym celem było 

zagospodarowanie odpadów biodegradowalnych – kompostownia kontenerowa jest już 

zamontowana i ustawiona tylko nie ma jeszcze rozruchu technicznego. Jest kupione sito 

obrotowe przez które będzie można przesiać zarówno kompost jak i śmieci zmieszane  

i oddzielić z nich to co możemy przerobić we własnym zakresie. Jest zakupiona prasa na której 

będzie możliwość prasowania petów, kartonów i pakowania w gabarytowe paczki na paletę 

(standardowe). Zakładamy, że będzie możliwość, żeby to sprzedać. Jeśli chodzi o wyposażenie, 

które miałoby służyć poprawieniu jakości prac na terenie gminy to kupiona jest duża 

zamiatarka zaczepiana do ciągnika, która zamiata i ma nawilżanie ze zbiornikiem – jest to 

najnowszy model zamiatarki. Jest to zamiatarka typu takiego jak ma Zarząd Dróg Powiatowych 

i Miasto Wysokie Mazowieckie – nasza jest najnowsza i podobno bardziej wydajna. Jest 

kupiony ciągnik do którego jest ramię z wysięgnikiem z kosiarką bijakową do wykaszania 

rowów – można też wykupić głowicę do wykaszania gałęzi. Jest ładowarka teleskopowa, która 

będzie służyła do załadowania kontenerów, ale również innych prac na placu. Kupiony został 

również samochód śmieciarka o ładowności 12 ton i samochód dostawczy 7 osobowy – 

brygadówka do jeżdżenia przez pracowników. Na razie nie było możliwości zawiezienia tego 

do Dąbrówki Kościelnej, ponieważ podczas robót została rozjeżdżona droga i nie ma 

możliwości, aby dojechać tam z ciężkim sprzętem. Dla naszej Gminy jest to skok o wiele lat 

trzeba się teraz zastanowić jak je rozsądnie wykorzystać. 

- Sołtys Szepietowa powiedział, że ma pytanie do Pana Burmistrza odnośnie planowanej 

budowy bloków w Szepietowie-Wawrzyńcach – czy oznacza to, że potencjalnie inne lokalizacje 

rozpatrywane jeszcze jakiś czas temu nie będą brane pod uwagę tj. miejsce przy ośrodku 

zdrowia? 

- Burmistrz odpowiedział, że w tym momencie tylko tą działką Gmina dysponuje i mogła ją 

zgłosić. Jeśli pojawi się szansa na inne działki to można robić również w innych lokalizacjach. 

Pan Burmistrz powiedział, że nie wie czy do  tego Pan Sołtys zmierza – kilka prywatnych firm 

mówi, że myśli o budowie bloków w Szepietowie, ale to nie wyklucza jedno drugiego. Działka 

przy budynku ośrodku zdrowia jest za mała – warunkiem było 30 mieszkań. Była rozważana 

taka opcja budowy przy ośrodku, ale działka nie spełniała wymogów. Zgłoszona działka jest 

jedyna i  niewątpliwie jest zasługa Pani Radnej Pietrzak, bo powiedziała, że taka działka stoi 

niewykorzystana i dzięki temu w ogóle mogliśmy dostać te 3 mln i przystąpić do programu – 

musieliśmy wskazać konkretną działkę, ale w momencie tworzenia spółki takiej nie mieliśmy. 

Inne lokalizacje jeśli się pojawią również jest szansa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski przekazał życzenia noworoczne.  

 



Ad. 7. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

       /-/ Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część nagranie obrad sesji (załącznik nr 1 do protokołu). 

 


